
Schriftelijke vragen van de partijen CDA, D66, CPB, CU en BGL van de gemeente 
Steenwijkerland aan het  college conform artikel 39 van het Reglement van Orde 

 

Aan het college van B&W van Steenwijkerland,              16 juli 2018 
                     
Onderwerp: Het mysterie rondom subsidies. 
  
Geacht college,  
 
 
Op 30 juni 2015 heeft de gemeenteraad de motie herijking subsidies aangenomen. Tot op 
heden is de motie niet volledig uitgevoerd, de raad heeft weleens een overzicht van 
verstrekte subsidies ontvangen.  
 
In de motie werd het college opgedragen: 

- Aan te geven welke criteria op dit moment worden gehanteeerd. 
- Aan te geven welke subsidies jaarlijks worden verstrekt. 
- Aan te geven welke subsidies meerjarig worden verstrekt en wanneer die afspraken 

aflopen. 
- Een datum vast te stellen om subsidie herijking met de raad te bespreken, voor de 

behandeling van de begroting. (Het ging hier om de begroting van 2015.) 
 
Na 30 juni 2015 is er door diverse partijen meerdere keren gevraagd om meer 
transparantie rondom het verstrekken van subsidies, om duidelijkheid te geven over de 
relatie met beleidsdoelen en om meer duidelijkheid te krijgen wanneer en waarom 
subsidies verstrekt worden. Onlangs kregen we vanuit de gemeenschap soortgelijke 
vragen, wie krijgt wanneer subsidie, waarom de ene keer wel en de andere keer niet (met 
name bij evenementen)?  
 
Een datum om  herijking van subsidies met de raad te bespreken is nooit vastgesteld. 
Onderliggende vraag hierbij was en is of het huidige beleid nog past in deze tijd waarin we 
hopen op zoveel mogelijk initiatieven vanuit de samenleving.  
 
Het niet uitvoeren van de motie, de vragen vanuit de samenleving en het moeilijk of niet 
kunnen vinden van informatie op de website van de gemeente geeft een mysterieus beeld.  
 
Wij stellen u daarom de volgende vragen: 
 
 

 Kunt u alsnog inzichtelijk maken welke subsidies er zijn verstrekt in de afgelopen 
jaren, op basis waarvan, of er meerjarig subsidies worden verstrekt en wanneer die 
afspraken aflopen? Ook voor evenementen en incidenteel verstrekte subsidies! 

 Waarom staat er geen overzicht van de subsidies voor evenementen en incidentele 
subsidies op de  website van de gemeente? Openbare publicatie draagt volgens 
ons bij aan de doelen van transparantie en toetsbaarheid van het bestuur, 
transparantie draagt ook bij aan vertrouwen in het bestuur.  

 Wilt u bij de beantwoording van deze vragen het complete subsidieregister van 
2016 en/of 2017 meesturen?  

 Waarom krijgen sommige evenementen de ene keer wel en de andere keer geen 
subsidie?  

 De raad heeft in 2017 €80.000  beschikbaar gesteld voor burgerinitiatieven. Welke 
initiatieven zijn gesubsidieerd met dit geld en geeft dit aanleiding mogelijkheden te 



creeëren voor nieuwe initiatieven? 

 Bent u bereid subsidie herijking met de raad te bespreken, zoals in de motie is 
opgedragen aan het college, en kunt u aangeven binnen welke termijn dat kan 
plaatsvinden? 

 
We hopen dat uw antwoorden het mysterie ontrafelen.  
 
Namens de fracties van CDA, D66, CPB, CU en BGL 
Femedith Kersjes 
 


